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Capelle aan den IJssel, 13 december 2021 
 

Betreft: reactie op reactie advies Havenstederplan  

 

Geachte heer Kesselaar, beste Bart, 

 

Allereerst hartelijk dank voor jullie uitgebreide reactie op ons advies over het Havenstederplan. Zoals je hebt 

kunnen lezen zetten wij bij een aantal zaken vraagtekens en hebben we kanttekeningen geplaatst. Het doet 

ons genoegen dat Havensteder met een aantal adviezen actief aan de slag gaat. Een voor ons belangrijk 

onderdeel blijft echter ongewijzigd. Dat betreft de gehele aanpak van de zogeheten servicebeloften.  

In de reactie geven jullie aan tijd nodig te hebben om de servicebeloften te ontwikkelen alvorens deze te 

communiceren. Op ons bezwaar dat er gedurende jaren al voldoende materiaal moet zijn opgebouwd, wordt 

niet ingegaan. De omgang met huurders is een elementair onderdeel van het bestaan van een 

woningcorporatie. Al jaren vraagt De Brug aandacht voor de bereikbaarheid, opvolging van 

reparatieverzoeken, ingewikkelde vragen etc. Daarom kan het niet bestaan dat Havensteder een jaar gaat 

studeren op servicebeloften.  

De Brug heeft ondertussen al een aantal suggesties voor jullie op een rij gezet: 

1. Bij Havensteder geldt voor alle medewerkers: afspraak is afspraak 

2. Bij Havensteder communiceren wij op een manier die voor alle huurders begrijpelijk is 

3. Bij Havensteder betrekken we zoveel mogelijk huurders bij onze plannen  

4. Bij Havensteder nemen wij binnen één minuut de telefoon op 

5. Bij Havensteder krijgt u binnen 24 uur een reactie op uw e-mail 

6. Bij Havensteder worden vragen die meer contact vergen door dossierhouders beantwoord 

7. Bij Havensteder maken we afspraken met mensen die namens ons werk uitvoeren over de manier 

waarop zij dat moeten doen. De meest belangrijke afspraak is dat zij zich netjes gedragen en hun 

werk goed uitvoeren.  

 

Aanvullend zouden we graag op korte termijn een analyse ontvangen van de huidige stand van zaken op het 

terrein van service en wat het concept van servicebeloften gaat oplossen.  

 

Met vriendelijke groeten,  

namens het bestuur,  

 

 

 

 

Steve Fok  

Voorzitter 


